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Bratislavská mestská časť Ružinov chce riešiť dlhodobý problém divokej výstavby. Ako informovala
ružinovská hovorkyňa Miroslava Štrosová, meniaci sa charakter mestskej časti majú pomôcť regulovať
územné plány zón, ktoré presne určia, kde a čo môže byť postavené. „Vďaka územným plánom zón bude
mať výstavba v Ružinove jasné mantinely a pravidlá – Ružinovčania a ich samospráva ju budú mať pod
kontrolou,“ povedal architekt Branislav Kaliský, ktorý bude zodpovedný za prípravu územných plánov zón.

Na zachovaní tváre Ružinova sa chcú podľa Štrosovej podieľať aj obyvatelia – na diskusiu o územných
plánoch zón a stavebnej uzávere ich prišlo takmer tristo. Vyjadrili sa rezolútne proti výstavbe v okolí
Štrkoveckého jazera. Mnohí by ju v mestskej časti zastavili úplne a dali by prednosť zväčšovaniu zelených
plôch. „Potvrdilo sa, že ľudia mali dlhodobo pocit, že na novú výstavbu sa ich nikto nepýta,“ povedal
starosta Dušan Pekár. „Rozhodli sme sa preto povedať stavebníkom: Vážení developeri, je nám ľúto! Ja a
celá samospráva chceme do výstavby priniesť poriadok. Nechceme brzdiť zmeny, no tvár Ružinova musí
ostať zachovaná,“ dodal.
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